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O k r e s n í  k o n f e r e n c e 

Ano, 4. listopadu 2023 se 
konala Okresní konference 
KSČM Bruntál. 

Bylo konstatováno, že je nás 
v okrese už jen 233 členů a 
průměrný věk činí 68 let. 
Práci základních organizací i 
okresního výboru zhodnotil 
předseda D. Kaňák a zhruba 
konstatoval, že až na 
jednotlivce je členská 
základna pasivní, málo 
nápaditá a ničím 
neprokazuje, že by chtěla 

hledat cesty, jak vyvést občany ze společenské krize. Hledání cest k možné a potřebné aktivizaci 
členů se potom vinulo celou konferencí jako červená nit. 

Trefně, ale s plnou naléhavostí na slova předsedy navázalo jedno z diskusních vystoupení. „Naše 
vláda se za 2 roky působení stala protilidovou. Její neschopnost ulehčuje práci nám. Ať uděláme 
cokoliv, vždy to bude ve prospěch občanů a straně by to mělo přinést politické body a preference. 
Soudružky a soudruzi, chce to opravdu jen chtít. Aby si toho všimli i naši dřívější sympatizanti.“ 

Na obdobný problém poukázal ve svém vystoupení i předseda KV KSČM J. Babka. „Všechny balíčky 
a každé rozhodnutí vlády je chybné. Stát se dostal do dluhové pasti a prokazuje nejhorší výsledky z 
celé EU ve všech oblastech. Neřešení ekonomických problémů po novém roce postihne celou 
společnost. Jako důchodce a rodiny s dětmi, tak největší krajské zaměstnavatele nevyjímaje. Pod 
pláštíkem těchto problémů a v naprosté tichosti vláda a vedení MSK ujednaly využití letiště 
Mošnov i k vojenským účelům a s cílem umístit zde vojenské síly USA.“ 

Ve svém vystoupení apeloval na všechny přítomné a jejich prostřednictvím na všechny naše členy 
a příznivce: Je naší morální povinností pomoci občanům Mošnova, ale i celého našeho kraje tím, že 
zabráníme převodu mošnovských pozemků pod stát. 

Tomu má pomoci petice KV KSČM v Ostravě, která žádá jediné. Aby o případném převodu majetku 
kraje rozhodli v referendu jeho občané nikoliv politici.“  Vyzval k co nejmasovější podpoře této 
petice. 

 

O B Č A S N Í K 0/23   
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Delegáti dále vyslechli zprávu o hospodaření a mimo jiné se dozvěděli, že hodnota okresního 
majetku činí 1.400000,-  Kč. Revizní komise konstatovala, že v činnosti okresního orgánu 
neshledala nedostatky, ale doporučila věnovat se technickému stavu budovy/ okna/. 

Značnou část programu zabralo projednávání kandidátů do zastupitelstva MSK a EP v příštím roce. 

Konference doporučila za lídra krajské kandidátky s. Strachoně a za 
okresního lídra s. L. Šupinu.  

Jedničkou za KSČM do EP byla doporučena s. K. Konečná 

  L. Sekanina   

 

 

Ú V O D 

 

Vážené soudružky a soudruzi, 

 snaha imperialismu ovládnout 
svět je všudypřítomná. Roli 
hegemona v tomto ohledu 
sehrávají Spojené státy americké 
se svými satelity. Do jejich 
přízně se za Fialovy vlády snaží 
vlísat i ČR . Ekonomické i sociální 
dopady tohoto podbízení 
pociťujeme každodenně na 
vlastní kůži. Tato pravicová vláda 
na jedné straně umrtvuje 
aktivity občanů, kteří jsou více 
než cokoliv jiného nuceni 
především zabezpečit své 
rodiny. Co však je vážnější, snaží 

se republiku vmanévrovat do vojenského područí NATO a USA. 

Smyslem dnešní konference je dvojjediný cíl. 

1. Hledat cesty, jak znesnadnit pravicovým koalicím ve vládě i v kraji politická rozhodnutí převést 
mošnovské letiště na stát a otevřít jej oficiálním americkým zájmům. 

2. S plnou zodpovědností diskutovat o tom, jak vrátit KSČM původní lesk a aktivitu. 

I v tak vypjaté situaci se bruntálští komunisté snaží ukazovat, že žijí jako ostatní občané, a že se jich 
dotýkají tytéž problémy.  A přesto organizují aktivity, které spoluobčany přivedou alespoň na chvíli 
a jiné myšlenky a ke zjištění, že o ně jeví alespoň někdo zájem. Velký ohlas a pochvalné reakce 
jsme sklízeli zejména za okresní ples, turnaje v bowlinzích ale také za besedy s předsedkyní ÚV K. 
Konečnou. 
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Reagujeme i na výzvy vyšších stranických orgánů. Nebylo jediné vyhlášené petice, kterou bychom 
nepodpořili. Počty sebraných podpisů dokazují, že občané naší práci věří. A možná by jich mohlo 
být více, kdyby. ….Kdyby jsme vyvinuli větší úsilí a sbírali jsme podpisy a prezentovali naše akce 
mimo střediska. Tedy i v obcích. 

Prosbu však máme i k vyšším orgánům – vyhlašovatelům peticí. Dosud jsme nebyli nikdy 
seznámeni s vyhodnocením a jejich dopadem. A věřte nebo ne, občany to zajímá. 

Soudružky a soudruzi, v okresní organizaci máme velmi aktivní členy, kterých však je v porovnání s 
ostatními poskromnu. Projevuje se to tak, že cíle a potřeby KSČM málo prezentujeme. Jako 
bychom se o nich s občany báli hovořit, a přitom od voleb k volbám vyklízíme pozice. Stále 
přetrvává Filipova filozofie, ono to nějak dopadne a v bláhové naději očekáváme, že lepší výsledek 
se dostaví automaticky. To je však hluboký omyl. Tak to prostě nefunguje. 

Má-li nastat změna, musí se splnit alespoň dvě podmínky. Strana se musí, byť při tak vysokém 
průměrném věku členů probudit a zároveň se nesmí chovat jako organizace jedné ženy. A to 
hovořím přes hlubokou úctou ke Kateřinině práci. Takových lidí jako je ona, a kterým budou lidé 
naslouchat a následovat je, musí být více. Jedině tak se ukáže, že jsme stranou životaschopnou. 

Strana však není zdravá ani uvnitř. Dobré ZO už delší dobu diskutují o tom, co je třeba udělat, jak 
se začít chovat jinak, aby nás veřejnost i přes protistranickou hysterii začala vnímat opět jako 
státotvornou politickou stranu. 

Z tohoto pohledu považujme dnešní konferenci za diskusní fórum, jak okresní organizaci 
aktivizovat v krátkodobém i střednědobém horizontu. Aby probuzení bylo patrné už ve volbách do 
krajů a Evropského parlamentu. Aby provolání KV KSČM v Ostravě k Mošnovu i díky naší aktivitě 
našlo potřebných 60 000 podporovatelů. 

                                 OV KSČM Bruntál      Dalibor Kaňák 

 

Pro koho platí v Krnově pravidla. 

Pronájem městského majetku má svá pravidla. Ta nejsou jen o výši přínosu do městské pokladny, 
ale i o procesních náležitostech. 

Mezi městem Krnov a firmou EDS Trade s.r.o. Andrease Tavandzise byla za účelem pronájmu 
pozemku na „PZ“ podepsána smlouva, s jejímž obsahem obě strany souhlasily. Podle ní firma 
uhradila vyměřenou částku 337.233,- Kč za rok 2022 až po upozornění města s prodlením pěti 
měsíců. Za opožděnou platbu jí tedy byla vyměřena smluvní pokuta ve výši 220.734,-Kč. 

  V tu chvíli začalo divadlo. Majitel firmy bagatelizoval smlouvu, odmítl pokutu uhradit a obrátil se 
na RM s požadavkem o její prominutí se slovy: Vždyť město nepřišlo k žádné újmě. Protože jej 
město považovalo za velkého hráče, zneplatnilo rovné podmínky pro všechny Krnovany. Přesto, že 
odborná komise RM doporučila vyžadovat sankci v plné výši, RM ve složení Hradil, Binar, Dudová, 
Moravec, Indrák, hejtman Krkoška, Ratiborský, Trávníček a Koukolová byla zcela jiného názoru. 
Tento prohřešek vyhodnotila jako omluvitelný a pochopitelný. Zastupitelům následně doporučila 
vyžadovat jen zákonný úrok z dlužné částky ve výši 16.175, -Kč.   
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Koaliční zastupitelé doporučení schválili, i když tím občany města obrali o 205 tis. Kč.  Ze smlouvy 
zůstal jen bezcenný cár papíru a pachuť s otázkou, pro koho v Krnově platí pravidla. 

Zjevně pro velké firmy ne.  Ale např. pro řidiče, kteří překročí radarem měřenou rychlost a městu 
taky nezpůsobí újmu, bez diskuzí ano. Pro občany, kteří neuhradí např. poplatek za komunální 
odpad, a které město na tuto skutečnost neupozorňuje, rovněž ano. A takto lze pokračovat.  

Starostovo heslo z předvolebního letáku: Občan je pro mne na 1. místě, vzalo za své.  Ale co více, v 
Krnově se začíná zabydlovat korupce a radní se začínají chovat jako ministři 
současné vlády. A jak z toho ven? Volme jen čisté a zásadové osobnosti. První 
příležitostí jsou krajské volby.    

 L. Sekanina, zastupitel 

 

 

  

ZHODNOCENÍ ČINNOSTI ZA ROK 2022–2023. 

 Oslovení. 

Uplynulo 102 let od založení KSČ v Československu od té doby neustále pokračuje snaha o likvidaci 
této strany. Tato snaha pokračuje i po 33 letech od vzniku KSČM. Lhaní, překrucování dějin je 
snaha o znehodnocení všeho dobrého, co se v tomto státě povedlo je nekonečná! Ano i naše 
strana udělala chyby, ale kdo nic nedělá nic nezkazí?  

Velká chyba se stala při podpoře hnutí ANO to se nám projevilo jak v parlamentních volbách, tak v 
krajských i komunálních volbách ZTRÁTOU hlasů! Voliči přešli k ANO nebo SPD???Tato cena byla 
příliš vysoká. Pokračování nastalo při karanténě COVIDU útlum činnosti jak členské základny, tak 
vedení strany. Neopakujme stejné CHYBY bojujme dále!! 

MYŠLENKA SPRAVEDLIVÉ občanské společnosti stále platí a je nutné za ni bojovat. 

Co dále??  Jednat s lidmi hlavně s mladšími, vysvětlovat co se kolem nás děje osobním jednáním, 
využíváním moderních možností nejen novinami a jejich šířením ale také využíváním INTERNETU a 
dalších vymožeností dnešní techniky! 

 Tak to vidím já Petr Vartecký. 

 

 

 

Ze života jedné organizace 

Další setkání s přáteli 

Členové základní organizace č. 114 KSČM v Bruntále nedávno hodnotili činnost a nadále naplňují 
přijatý program. Minulý týden se sešli na bowlingu společně s blízkými rodinnými příslušníky a 
přáteli. Toto setkání se koná tradičně dvakrát ročně. 
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Přišel mezi nás i předseda 
OV KSČM soudruh Dalibor 
Kaňák, který si s námi 
zahrál, ale i pořídil 
fotodokumentaci.  

Zúčastnění si změřili 
nejen svou sportovní 
šikovnost, ale také si 
popovídali o starostech 
všedních dnů u dobrého 
pohoštění.  

Poděkování za organizaci 
akce patří soudruhu Janu Zlámalovi. 

                                                                                                                                         f 

 

Beseda 

Dne 7.listopadu 2023 proběhla beseda s reportérem, 

novinářem Jaromírem Vaškem, který byl již  11x na Donbase 

od roku 2016. Objektivně a na vlastní oči byl svědkem vraždění 

a zabíjení civilního obyvatelstva, tisíců dětí, starců a žen 

ruského i ukrajinského původu, ničení škol, obydlí, bytových 

domů, infrastruktury, internátů, potravinových skladů, letišť 

aj. Mnohokrát se s přáteli u nás postaral o sbírky na školy, 

dárky, vybavení škol aj.  Našel si zde mnoho přátel mezi dětmi, 

mládeží, učiteli, rodiči i obyvateli. Stále se k nim vrací (pokud 

ještě žijí). S velikým zadostiučiněním a povděkem přijali 

naprosto svobodné volby (v Novorusku, tak i na Krymu). 

V tomto duchu se vinula celá přednáška J. Vaška, která začala v 15.00hodin a skončila v 

17.30hodin a dotazů bylo bohatě. Vše bylo doprovázeno bohatou dokumentací, filmovou i 

fotografickou s obsáhlým komentářem. Jednostranná propaganda našich sdělovacích prostředsků 

se nedá srovnávat 

Navíc cenzura a potlačení PRAVDY je rovna Bachovu absolutizmu, cenzuře za I. A II.světové 

války a Geblsovské propagandě dohromady. 

Věřme v lepší časy ve světě i v naší drahé zemi.             JH 
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Přátelské posezení. 

Tak jako každoročně i letos 
jsme se setkali dne 
23.listopadu 2023 ve velkém 
sále OV KSČM Bruntál, na 
„Mikulášsko-Martinském 
posezení s přáteli“. Na akci se 
podílely KČP MěR Bruntál, OR 
ČRS a OV KSČM Bruntál., 
kterému děkujeme za 
poskytnutí sálu a kvalitním 
podmínkám pro uspořádáni 
akce. 

Ještě pod dojmem úspěšné 
akce „Setkání s poslankyní EP 

ing. Kateřinou Konečnou v Bruntále – restaurace Emona dne 15.listopadu 2023, kde se sešlo asi 
120 občanů, sympatizantů levice, kromě jednoho provokatéra, sál praskal ve švech a vyslechli jsme 
obsáhlé a vyčerpávající vysvětlení domácí i zahraniční situace, války na Ukrajině a v pásmu Gazy, 
pravdivé a objektivní! Následná beseda byla obohacující a podnětná. S.Kateřina Konečná má 
vysokou úroveň znalostí a přehled. Bylo nás hodně, ještě aby nás bylo hodně při všech 
nadcházejících volbách – do Evropského parlamentu, krajských zastupitelstev, parlamentu i 
senátu. 

Naše Mikulášsko-Martinské posezení zahájil Husitský chorál „Ktož sú Boží bojovníci“ – což je 
neoficiální hymna KČP, dále píseň „Kařuša“, za ČRS, která provázela vojáky Rudé a Sovětské 
armády po všech cestách Velké vlastenecké války yž do Berlína a k osvobození naší vlasti roku 
1945 – zajistil s.D.Kaňák 

Dále promluvil př.Cyril Srubjan, předseda ČRS – předseda Česko-ruské společnosti Bruntál. Osvětlil 
těžkou situaci ve vedení ČRS, finanční stav, současně nutnou petici za svolání sněmu ČRS a 
následně vyřešení stávajících problémů. Dále novou petici proti převodu pozemků pro Logistické 
centrum v Ostravě Mošnově. 

Přítomné přivítal za KČP MěR Bruntál př.Zdeněk Purkert, předseda KČP, uvedl mimo jiné těžkou 
finanční situaci v NR KČP vzhledem k dalšímu vydávání stěžejního časopisu „Hraničář“, cena se 
bude zvyšovat na 50,.Kč – 30,.Kč/rok.a ještě dobrovolné příspěvky 20,-Kč a dle možnosti i více. 
Abychom udrželi náš časopis – tribunu živý. Náš Hraničář odebírá mnoho seniorů a jejich finanční 
situace není lehká, často jsou v domovech důchodců, dojde ke ztrátám odběratelů. Ale bylo by 
vhodné, abychom odběr časopisu udrželi. Nyní máme z dřívějších 120 odběratelů asi 42 a počet se 
rapidně sníží. Úkol do 14.12.2023 všichni členové KČP nahlásí, kdo bude v roce 2024 odebírat a 
zaplatí 300,-Kč předem. 

Mezi hosty posezení přijeli přátelé z Chabičova-Šternberk s.Věra Pajková, Radomír Tomášek mimo 
jiné , nám z mobilu pustil vlasteneckou píseň Zmožka o rozdělení ČSSR, statečně zpívá na „Šlágru“. 
Přijel př. Karel Šesták předseda KR ČRS Ostrava, v obsáhlém příspěvku popsal složitou situaci v KR 
ČRS Praha-Jiří Klapka. 
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Hodně dalších se nedostavilo kvůli virózám a jiným potížím. 

Velmi děkujeme manželům Purkertovým, udělali výborný tradiční guláš, manželé Srubjanovi 
výtečné cukroví. Manželé Halabalovi zajistili domácí sekané svíčkové a ovar, a př.Miluši Srubjanové 
a př.Dagmar Purkertové za výtečnou a obětavou obsluhu a péči – čaje kávy a nápoje. 

Větvičky chvojí navodily předvánoční atmosféru, přátelé zavzpomínali na naši činnost, na ty, kteří 
již nejsou mezi námi 

Vzájemně jsme si popřáli Veselé vánoce a úspěšný nový rok 2024. 

Za KČP MěR Bruntál   Josef Halabala 

 

Jubileum členky KSČM. 

V těchto říjnových dnech se 
dožívá krásného životního 
jubilea v plné psychické a fyzické 
svěžesti vážená soudružka a paní 
Danuše Skácelová ze Suché 
Rudné č.606, Světlá Hora. Plná 
optimizmu, lásky k vlasti, rodině 
a spoluobčanům. Narodila se 
dne 2. října 1930 na střední 
Moravě a v roce 1946 se spolu 
s rodiči přestěhovala do 
pohraničí na okres Bruntál, do 
Světlé Hory.  

Brzy poznala, že její srdíčko bije 
výrazně nalevo a v roce 1948 
vstoupila do KSČM. Straně 
zůstala věrná „nikdy nepřevlékla 
kabát“, jako ti, kteří se stali členy 
– komunisty   jen z prospěchu a 

vypočítavosti. Členkou KSČM je dodnes a je na to patřičně hrdá Pracovala na poště, její manžel 
jako učitel a své síly oba věnovali rozvoji našeho krásného kraje. Spolu s manželem Miloslavem 
vychovali 2 děti, 4 vnuky a8 pravnuků. Celá rodina babičku a prababičku miluje, ale ta si občas 
povzdechne, že mladým by neškodilo (jako všude v rodinách), aby se raději bavili mezi sebou, 
s rodiči, s babičkou než s mobilem, či tabletem. Aby se ptal na jejich vzpomínky, zkušenosti a 
dřívější život. Nejen říkat „Taková je doba bábi“ 

Spolu s předsedou OV KSČM Bruntál s.Daliborem Kaňákem jsme se oba (a Josef Halabala) vydali 
dne 4.října 2023 na návštěvu k oslavenkyni do Suché Rudné. Její domek stojí na jižním svahu 
v lese. Nádherně zalitý sluncem jako by chtěl oslavit její výročí. 

Srdečné, krásné přijetí, předání kytic a dárků, příjemná beseda s jubilantkou a jejími trefnými 
postřehy a úvahami o minulosti a dnešku. Víra v lepší budoucnost. Celé naše setkání se 
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soudružkou Danuší Skácelovou nás obohatilo a posílilo v naší práci a činnosti. Přejeme ji a celé 
KSČM štěstí, zdraví dobrou náladu a optimismus. 

   Josef Halabala  

 
30. října letošního roku se dožila úctyhodných 85 let soudružka 

E V A    K U Č E R O V Á. 

Její profesní dráhou bylo učitelství. První pedagogické zkušenosti získávala na ZŠ Třemešná. Pro její 
schopnosti byla zakrátko přeložena na ZŠ Krnov Kostelec. Odborná erudice, organizační schopnosti 
a příkladný vztah k dětem i rodičům byly důvodem jmenování do funkce ředitelky školy. Ta pod 
jejím vedením dosahovala velmi dobrých výsledků. Kosteleckou školu milovala a opouštěla ji na 
vrcholu svého pedagogického mistrovství, aby se jako kádrová rezerva ujala řízení odboru školství 
na MěNV Krnov. 

V nové funkci byla rázná, ale vnímavá. A bylo to znát i na úrovni řízení rezortu. Její pedagogickou 
dráhu i post státního úředníka ukončil podpásovkou v době převratu tehdejší předseda MěNV ing. 
Vrzal.  

Pokud ji nechtěl nikdo vyhodit, byla KSČM. Členkou se stala už v 19 letech a jejím stranickým 
úkolem bylo sjednocovat a rozvíjet ženské hnutí. Když začaly vadit organizace myšlenkově 
sjednocující občany, byla už předsedkyní MěV Českého svazu žen v Krnově. Jejím odchodem tato 
organizace ve městě zanikla. Nebránila se ani stranickým funkcím. Několik volebních období byla 
členkou a předsedkyní Okresní revizní komise.  

V případě Evy jako by se zastavil čas. Požádala o oslavu svého výročí ve stranické organizaci. 
Vlastními silami připravila ne pohoštění, ale hostinu. Měla energie na rozdávání, sršela vtipem, je 
stále veselá, zajímala se o stranické věci, a i v tomto věku kritizovala některé kroky řízení strany.  

Rád bych jí za okresní výbor, jménem členů ZO i jménem svým popřál do dalších let optimismus, 
vitalitu, mír a stálé zdraví. Aby se mohla těšit z vnoučat a nepřestávaly jí bavit křížovky, sudoku a 
počítačové hry.  

                               Ladislav Sekanina,     předseda ZO  

  

Nejen její charakter, osobní a volní vlastnosti, ale i 
světonázorové a politické postoje byly formovány 
rodinným prostředím. Toto není řeč o nikom jiném, 
než o jubilantce organizace 215 v Krnově, soudružce 

M a r t ě   S e k a n i n o v é. 

Svých kulatých 70 let s námi slavila 19.11. 2023 
v osobní pohodě, energická, usměvavá veselá. Vlastní 
vitalitou jako by věku nedávala šanci. 

Po střední škole nastoupila jako úřednice do n.p. 
Karnola a aktivně začala pracovat v SSM. Monotónnost 
a zajeté koleje v zaměstnání ji neuspokojovaly. Přešla 
tedy do Bytového podniku Krnov. Tam se v roce 1976 
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stává členkou strany. Jejím posláním bylo zvýšit účinnost podnikové kontroly. A ona 
nezklamala. Dvě malé děti byly důvodem, proč v integrujícím se podniku nepřechází do 
Bruntálu, ale nastupuje na technický a posléze na ekonomický úsek Okresního stavebního 
družstva. Jako členka strany dostala do vínku zrealizovat program na úhrady plateb bytů 
prostřednictvím sporožirových účtů v celém okrese Bruntál“ a získat vysokoškolské vzdělání 
platné v oblasti družstevnictví. V roce 1989 prožívá největší zklamání v dosavadním životě. 
Zůstává jedinou členkou strany ze ZO v OSBD. Proč i ona nevystoupila, pronesla na poslední 
členské schůzi Komunistou se člověk nenarodí, ale stává se jim. Vstupovala jsem do KSČ z 
přesvědčení a to, co jsem dostala „naloženo“, jsem na rozdíl od jiných beze zbytku splnila. A 
odhodlaně se přitom dívala do očí již bývalé předsedkyni ZO Žarlokové a předsedovi OSBD 
Kaderkovi. 

Ve stranické práci je stále velmi aktivní i dnes. Sponzoruje např. bowlingové turnaje a oslavy 
MDŽ v Krnově. Není jediné stranické petice, pro kterou by nezískávala podpisy občanů apod. Za 
to si zaslouží upřímný obdiv a poděkování. 

Členové organizace, OV KSČM i já osobně jí přejeme pevné zdraví, pohodu, život v míru a ať 
má stále sílu prosazovat myšlenky a ideály strany. 

                                                                 Předseda ZO  KSČM 215     

                                                                                                                                              

Blanka Železná 

Dne 4.10.2023 se dožila významného 
životního jubilea “70” let členka naší ZO 
KSČM s..Blanka Železná. Blanka je aktivní 
členkou naší organizace. Od 11.9.2018 je 
také členkou výboru ZO KSČM č.114 v 
Bruntále. Vždy vzorně splní úkoly, které jsou 
jí uloženy. S naší členkou jsme toto životní 
jubileum oslavil na členské schůzi dne 
1710.2023, které se také zúčastnil předseda 
OV KSČM s.Dalibor Kaňák. Jménem 
Okresního výboru ji za dosavadní práci 
poděkoval, popřál všechno nejlepší, a hlavně 
hodně zdraví. a předal dárkový balíček 
růžičku. Na prvním místě dlouhé řady 
gratulantů byl i předseda ZO Jan Zlámal, 
který Blance předal kytici, rovněž popřál vše 
nejlepší, předal dárkový balíček a bohatou 
kytici. 

Po ukončení ČS jsme si s Blankou Železnou připili na zdraví a poseděli u hostiny, kterou připravila. 

Jan Zlámal 
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Tisková zpráva z krajské konference KSČM konané dne 15. 12. 
2023 v Ostravě 
V pátek 15. 12. 2023 proběhla v Ostravě Krajská konference KSČM a završila tak etapu okresních 

konferencí v Moravskoslezském kraji. Kromě delegátů se jí zúčastnili i pozvaní hosté. Srdečně 

přivítaná zde byla i předsedkyně ÚV KSČM, europoslankyně Kateřina Konečná, ale i další členové 

ÚV KSČM. 

Zprávu o činnosti a hlavních úkolech Krajského výboru KSČM v následujícím období přednesl jeho 

předseda Josef Babka.  Své vystoupení orientoval k hlavnímu úkolu moravskoslezských komunistů 

v nastávajícím volebním roce 2024 a vývoji celkové společensko-politické a ekonomické situaci 

v Moravskoslezském kraji s důrazem na energetickou a teplárenskou bezpečnost kraje, zajištění 

zdravotních a sociálních služeb pro občany, čerpání evropských a národních zdrojů na rozvojové 

projekty v MSK, jakož i problematiku mezigenerační a profesní solidarity a zajištění soběstačnosti 

v oblasti potravin, které jsou obsahem i přijatých tézí Volebního programu pro MSK. 

V diskusi pak delegáti i hosté komentovali předložené dokumenty, zejména hlavní úkoly krajské 

organizace v souvislosti s volbami, které proběhnou v roce 2024 včetně předložených „tézí 

Volebního programu pro volební období zastupitelstva MSK 2024-2028“. Předmětem diskuse byla i 

probíhající podpisová akce k získání potřebného počtu podpisů pod návrh referenda k otázce převodu 

pozemků v oblasti MOŠNOVA, kde má dojít k výstavbě HUB AČR, který by měla využívat i armáda 

USA.  Delegáti jednoznačně podpořili snahu přípravného výboru ke konání krajského referenda 

zapojit občany kraje, aby formou přímé demokracie mohli rozhodnout o této závažné otázce, o které 

nebyli před podpisem Česko-americké smlouvy o obrané spolupráci informováni. 

V diskusi rovněž vystoupila Kateřina Konečná, kterou konference podpořila na vedoucí místo na 

kandidátce pro volby do Evropského parlamentu a která reagovala na diskusi a seznámila delegáty 

konference s postoji a stanovisky KSČM k současné domácí a mezinárodní situaci. Jednoznačně 

podpořila protestní akce odborů, ale i dalších skupin obyvatel proti asociální politice stávající pěti 

koaliční vlády a vyjádřila podporu mírovému řešení mezinárodních konfliktů.    

Krajská konference schválila plnou kandidátní listinu pro volby do Zastupitelstva MSK včetně 

vedoucího kandidáta, kterým se stal stávající zastupitel a předseda kontrolního výboru zastupitelstva 

MSK Ing. Ivan Strachoň. Rovněž doporučila kandidaturu Ing. Leo Luzara pro volby v senátním 

obvodu 71 v Ostravě. 

Autor:       KV KSČM MSK 

 

 

 
 

Naši jubilanti: 

Jindřiška Vinterová           5.1.1949       Bruntál ZO č.107 

Jaroslav Valíček                 17.2.1944     Václavov  ZO č.131 

Vladimír Očadlík                18.2.1949     Krnov  ZO č.227 
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24.prosinec 2024 Štědrý den     

25. prosinec 2024 1.svátek vánoční     

26. prosinec 2024 2.svátek vánoční     

        

31. prosinec 2024 Silvestr    00:00 

        

1. leden 2023 Nový rok Den obnovy samostatného českého státu   

6. leden 2024 Tři králové     

        

8.leden 2024 10. zasedání KV KSČM  Ostrava 10:00 

        

13.leden 2024 7. zasedání ÚV KSČM  Praha   

        

19.leden 2024 9.zasedání OV KSČM  Bruntál 15:15 

9.březen 2024  Mezinárodní den žen  32.ples Leskovec  20:00 

18.březen 2024 11. zasedání KV KSČM  Ostrava 10:00 

        

23.březen 2024 8. zasedání ÚV KSČM  Praha   

29.březen 2024   10.zasedání OV KSČM  Bruntál  15:15 

29. březen 2024 Velký pátek     

1.duben 2024   Velikonoční pondělí     

 1. květen 2024 Svátek práce Buntál - Slavoj  14:00 

    Krnov - Méďa 10:00 

7.května2024 Osvobození – Krnov, Bruntál, H.Benešov, Rýmařov, M.Albrechtice, Vrbno    

8.května 2024   Den vítězství     

17.červen2024 12. zasedání KV KSČM  Ostrava 10:00 

        

22.červen 2024 9. zasedání ÚV KSČM  Praha   

28.črven 2024  10.zasedání OV KSČM  Bruntál  15:15 
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